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Abstract (en)
A shut-off and/or control element for tapping off molten metal from a metallurgical vessel (2) having an inner tube and an outer tube should be
capable of being shut off even when a gap between the circular cylindrical main sealing surfaces (8, 14) of the tubes (3, 9) has widened. For this
purpose, at least one end face (6, 7) of one tube (3) and one end face (12, 13) of the other tube (9) are situated opposite one another. In the case of
leaks at the main sealing surfaces (8, 14), the end faces (6, 12 and/or 7, 13) are pressed against one another and form substitute sealing surfaces.
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Abstract (de)
Ein Schließ- und/oder Regelorgan für den Abstich flüssiger Metallschmelze aus einem metallurgischen Gefäß (2) mit einem Innenrohr und einem
Außenrohr soll auch dann dicht abschließbar sein, wenn ein Spalt zwischen den kreiszylindrischen Hauptdichtflächen (8, 14) der Rohre (3, 9)
erweitert hat. Es stehen sich hierfür wenigstens eine Stirnfläche (6, 7) des einen Rohres (3) und eine Stirnfläche (12, 13) des anderen Rohres
(9) gegenüber. Bei Undichtigkeiten der Hauptdichtflächen (8, 14) werden die Stirnflächen (6, 12) und/oder 7, 13) aufeinandergedrückt und bilden
Ersatzdichtflächen. <IMAGE>
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